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Verslag Openbare vergadering Dorpsraad Gaanderen 

Datum:  3 oktober 2011 

Aanwezigen:  19 personen 

Afmeldingen:  Henk Oosterink, Rene Isselman, en Vincent Heuthorst 

 

1. Opening 

Lidy heet iedereen van harte welkom, speciaal Marvin Spijkers die dit schooljaar stage 

loopt bij de Trefkuul. 

 

 

2. Verslag vergadering 5 september 2011 

- pagina 2; verpaupering terrein hoek Vulcaanstraat/ Rijksweg; de firma Ten Brincke 

heeft toegezegd het onderhoud te plegen. 

- pagina 4; Het afscheid van Henk Stokman als lid van de Dorpsraad is vanwege het 

overlijden van zijn vrouw voorlopig uitgesteld.  

- pagina 4; verdwenen banken; BUHA heeft op eigen initiatief de banken weggehaald 

die niet zouden worden gebruikt. Coen stelt voor dat de Dorpsraad aangeeft op 

welke plekken de banken terug zouden moeten komen, het Wijkteam probeert ervoor 

te zorgen dat de banken dan weer worden teruggeplaatst.  

- pagina 4; Jos van Haag geeft de vergaderdata van de openbare vergaderingen van 

de Dorpsraad voor 2012 aan de OFG door.  

 

3. Mededelingen 

 

Ingekomen post 

 

- De Dorpsraad heeft een uitnodiging ontvangen voor de uitvaart van Nellie Stokman 

op 15 september jl.  

- Er is een uitnodiging binnengekomen voor de opening van Natuurpark 

Akkermansbeek op 13 oktober a.s.  

- De Rabobank organiseert op vrijdagavond 4 november een bijeenkomst voor Helden 

om de Hoek. Deze avond is bedoeld om vrijwilligers in het zonnetje te zetten. Naast 

een buffet zijn er een aantal interessante workshops waarvoor 2 leden per vereniging 

zich in kunnen schrijven. Na afloop van de vergadering wordt besloten wie namens 

de Dorpsraad Gaanderen deelneemt.   

 

Ingekomen email 

 

- IG&D; de werkgroep KVO-B Akkermansweide informeert over de stand van zaken 

m.b.t. bedrijventerrein Akkermansweide, o.a. over de schoonmaakactie, de 

problemen m.b.t. de riolering en de dag- en nachtschouw.  

- Klacht over de ontoegankelijkheid van het wandelpad langs het spoorstation. Er 

staan fietsstallingen voor en de fietsen worden niet correct geparkeerd. Coen zegt 

toe dat het Wijkteam actie onderneemt en het fietsenrek door de firma Klaassen 

wordt verplaatst.  

- Hondenbeleid; tijdens de gemeentelijke vergadering van 6 oktober staat dit 

onderwerp op de agenda. Dick te Voortwis en Henk Oosterink nemen de laatste 

opmerkingen samen door en berichten naar Claar van Leeuwe. Een belangrijk 

http://www.dorpsraadgaanderen.nl/


aandachtspunt is dat het crossterrein is opgenomen als losloopterrein, dit terwijl dit 

terrein nog veelvuldig wordt gebruikt. De grond zou eventueel teruggegeven kunnen 

worden als openbaar groen. Het terrein is niet geregistreerd als speelterrein en Coen 

stelt voor dit als bespreekpunt mee te nemen in een overleg tussen Wijkteam, 

Dorpsraad en de gemeente Doetinchem.  

 

Activiteiten van het bestuur 

 

- Op 8 september; informatieve raadsvergadering bij Het Onland; Lidy heeft hier het 

Dorpsplan gepresenteerd. In de presentatie lag de nadruk op de totstandkoming van 

het plan, de inzet van vele vrijwilligers en het grote draagvlak voor dit plan. Het plan 

werd positief ontvangen en de gemeente denk erover na om het plan een status te 

geven en het als zodanig gebruikt kan worden als basis voor de Structuurvisie voor 

Gaanderen. Het College heeft het plan ingebracht bij de Gemeenteraad als voorbeeld 

voor andere wijkraden.   

 

- Op 14 september heeft er overleg plaatsgevonden tussen Wieb Broekhuijzen, Helga 

Bod namens de Bibliotheek, Coen namens IJsselkring en Marc van Aken namens de 

Dorpsraad. In het gesprek werd duidelijk dat ontwikkelingen nog in volle gang zijn. 

Wethouder Loes van der Meijs wil aan de Gemeenteraad voorstellen om de budget-

overeenkomst voor de bibliotheek met 1 jaar te verlengen. Tot op heden is hierover 

nog geen duidelijkheid. Het SGB (Samenwerking Gelderse Bibliotheken) probeert 

tevens Provinciale subsidie  te verkrijgen en Bibliotheek West Achterhoek onderzoekt 

de nodige alternatieven. Op 14 december vindt een volgend overleg plaats. 

  

- Op 14 september was er tevens een bijeenkomst Wijkbedrijf. Hier werd een pilot 

gepresenteerd die eventueel in Gaanderen ingezet kan worden. Het is de bedoeling 

dat mensen met afstand tot de arbeidsmarkt onder leiding van BUHA in een team 

onderhoudswerkzaamheden gaan verrichten. Doelstellingen van deze pilot zijn, 

bezuiniging, arbeidsparticipatie en zelfredzaamheid. Voorlopig heeft de Dorpsraad 

de plannen ter kennisneming aangenomen.  

Het hierboven genoemde Wijkbedrijf is een onderdeel van het Wijkwijk Nieuwe 

Contouren. Naast bezuiniging is het doel tevens om de betrokkenheid van de burger 

te vergroten. Het Wijkteam bespreekt deze plannen binnenkort en Coen houdt de 

Dorpsraad op de hoogte. Voorgesteld wordt om Tamara Otten, wijkregisseur voor 

Gaanderen, een keer uit te nodigen tijdens de openbare vergadering van de 

Dorpsraad om al deze plannen toe te lichten. 

 

- Stef en Ans zijn naar de evaluatievergadering geweest van de Sociale Raad. 

Vastgesteld werd dat de Sociale Raad vaak achter de feiten aan loopt. Ze zouden 

vooraf geïnformeerd moeten worden over wat er speelt zodat ze ook pro- actief 

kunnen reageren. De raad heeft wel degelijk inspraak en moet daarom alert blijven 

op wat er leeft. Nogmaals werd duidelijk dat het erg belangrijk en zinvol  is dat de 

dorps- en wijkraden deelnemen in de Sociale Raad. 

 

 

4. Verslag Wijkteam 

 

- Er is een bedrag van €25.000 beschikbaar voor projecten die o.a. de leefbaarheid in 

Gaanderen verhogen. Coen wil graag van de Dorpsraad weten naar welke projecten 

de voorkeur uitgaat bij de besteding van dit bedrag. Lidy geeft aan dat op korte 

termijn een besloten vergadering wordt belegd waarin zij hierover een besluit nemen. 

 

- Het Wijkteam is op dit moment volop bezig met het ontwikkelen van het 

Verkeersplan. 

 

- Het Wijkteam is ook volop betrokken bij de totstandkoming en dus ook de opening 

van Natuurpark Akkermansbeek. 

 

- Het Wijkteam is in overleg met Prorail over de groene buffer langs het spoor, de 

aankleding en afscheiding e.d.  



 

- Naar aanleiding van het onderhoud dat het wijkteam heeft gehad met de 

afvaardiging van de onderwijsaccommodaties probeert Coen in gesprek te komen 

met de betrokken wethouders Peter Drenth en Loes van der Meijs. Tot op heden is dit  

niet gelukt. Als het zover is zal ook de Dorpsraad hierbij worden betrokken.  

 

 

5. Informatie gemeentelijke commissies 

 

Naar aanleiding van de Domus- affaire heeft Ans Putman zich afgescheiden van de 

PvdA en is met een nieuwe partij gestart; PvdB (Partij van de Burger)  

- Het hondenbeleid komt op 6 oktober a.s. in de vergadering aan de orde. 

- Op de agenda voor de vergadering van 15 oktober a.s. staan geen specifieke 

agendapunten m.b.t. Gaanderen. 

 

De raadsvergaderingen van de gemeente Doetinchem zijn vanaf de website van de 

gemeente te volgen. In de nieuwe raadszaal staan 4 webcams die de vergaderingen 

vastleggen en archiveren.  

 

6. Stand van zaken uitwerkgroepen 

Er zijn op dit moment geen nieuwe ontwikkelingen.  

 

 

7. Vragenronde  

- Op 18 oktober a.s. is er een informatiemiddag voor ouderen. De communicatie 

hierover is niet optimaal geweest en Mimi verzoekt eenieder dit aan betrokkenen 

door te geven. Er is een informatiekraam, de ouderadviseur spreekt over 

ouderenzorg en veiligheid.  

 

- De zorgen van Alie Soons over de hoogspanningslijn worden weggenomen als met 

zekerheid wordt aangegeven dat de lijn de bestaande route volgt en niet over 

Gaanderen gaat.  

 

- Jos van Haag vraagt wanneer het besluit over de sluiting van de kerk in Gaanderen 

valt. Medio oktober volgt hierover meer duidelijkheid.  

 

- Marc van Aken vraagt hoe het nu staat met de komst van supermarkt Aldi naar 

Gaanderen en de verdere ontwikkelingen op het Pelgrimterrein? 

Voorgesteld wordt om in de eerstvolgende openbare vergadering, 7 november 2011, 

Johan Meijer van Sensire en Remi van der Heiden van Sité uit te nodigen voor 

informatie over de laatste stand van zaken.  

 

 

8. Sluiting 

Lidy sluit de vergadering en bedankt iedereen voor aanwezigheid en inbreng.  

De volgende vergadering is op maandag 7 november a.s. om 19.30 uur in de 

Trefkuul.  

 

 

 


